



兹证明

大龙兴创实验仪器（北京）股份公司

统一社会信用代码：91110113693204945G

经营地址：北京市顺义区临空经济核心区裕安路 31 号

注册地址：北京市顺义区临空经济核心区裕安路 31 号

的质量管理体系适用于

移液器、液体混合分离温控仪器的设计、生产和销售（涉及许可资质的产品，限许可资质范围内）

已经 NQA 根据标准

ISO 9001:2015

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其质量管理体系，并由 NQA 进行监督。

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格，此证书方继续有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询

SNQA 查询网站：www.snqa.com.cn

总经理

证书号：**34534**

初次发证日期：2010 年 11 月 15 日

本次发证日期：2024 年 09 月 09 日

证书有效期至：2027 年 09 月 12 日

EAC 代码：19



0015





This is to certify that the Quality Management System of

DLAB SCIENTIFIC CO., LTD.

Unified Social Credit Code: 91110113693204945G

Operation Address: No.31, Yu'an Road, Beijing Airport Economic Core Zone, Shunyi District, Beijing, China

Registered Address: No.31, Yu'an Road, Beijing Airport Economic Core Zone, Shunyi District, Beijing, China

applicable to

Design, production and sales of liquid handling instrument and liquid mixing & separation temperature control instrument(products involving licensing qualifications, limited to the scope of license qualification)

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

ISO 9001:2015

This registration is subject to the company maintaining a quality management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

Certified Clients shall accept regular surveillance assessments, the validity of certificates shall be maintained for the positive result of audit.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website (www.cnca.gov.cn)

SNQA's website: www.snqa.com.cn

Managing Director

Certificate Number: **34534**



0015



Issue Date: 15 November 2010

Reissue Date: 09 September 2024

Valid Until: 12 September 2027

EAC Code: 19





兹证明

大龙兴创实验仪器（北京）股份公司

统一社会信用代码：91110113693204945G

经营地址：北京市顺义区临空经济核心区裕安路 31 号

注册地址：北京市顺义区临空经济核心区裕安路 31 号

的质量管理体系适用于

移液器（出口欧美、非洲、亚太）、液体混合分离温控仪器（限备案凭证范围内）的设计、生产和销售

已经 NQA 根据标准

ISO 13485:2016

审核和注册

注册要求组织必须按照上述标准保持其质量管理体系，并由 NQA 进行监督。

获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格，此证书方继续有效。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站（www.cnca.gov.cn）上查询

SNQA 查询网站：www.snqa.com.cn



总经理

证书号： **34533**

初次发证日期： 2010 年 11 月 15 日

本次发证日期： 2024 年 09 月 09 日

证书有效期至： 2027 年 09 月 12 日



0015





This is to certify that the Quality Management System of

DLAB SCIENTIFIC CO., LTD.

Unified Social Credit Code: 91110113693204945G

Operation Address: No.31, Yu'an Road, Beijing Airport Economic Core Zone, Shunyi District, Beijing, China

Registered Address: No.31, Yu'an Road, Beijing Airport Economic Core Zone, Shunyi District, Beijing, China

applicable to

Design, production and sales of liquid handling instrument(exported to Europe, America, Africa, Asia Pacific) and liquid mixing & separation temperature control instrument(within the scope of the record of the record)

has been assessed and registered by NQA against the provisions of

ISO 13485:2016

This registration is subject to the company maintaining a quality management system, to the above standard, which will be monitored by NQA.

Certified Clients shall accept regular surveillance assessments, the validity of certificates shall be maintained for the positive result of audit.

The information of this certificate can be checked on CNCA's website (www.cnca.gov.cn)

SNQA's website: www.snqa.com.cn

Managing Director

Certificate Number: **34533**

Issue Date: 15 November 2010

Reissue Date: 09 September 2024

Valid Until: 12 September 2027



0015



The use of the UKAS Accreditation Mark indicates accreditation in respect of those activities covered by the accreditation certificate number 015 held by NQA.

NQA is a trading name of NQA Certification Limited, Registration No 09351758. Registered Office: Warwick House, Houghton Hall Park, Houghton Regis, Dunstable, LU5 5ZX, UK.

This certificate is the property of NQA and must be returned on request.

Shanghai NQA Certification Co., Ltd. Address: Room 2201, 958 Lujiazui Ring Road, China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone.